
Protokół nr V/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 25 lutego 2019 r.  

w Domu Kultury w Chmielniku. Starobuska 10, sala konferencyjna  

w godzinach od 15:30 do 17:30. 

1. Otwarcie sesji 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita 

Jabłońska, która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, Posła na Sejm RP Bogdana Latosińskiego, Radną Powiatu 

Kieleckiego Irenę Gmyr sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników urzędu, burmistrza Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta  

i gminy Chmielnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady rady gminy są transmitowane   

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Lista obecności sołtysów na V sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Stwierdzenie kworum 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15. radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych).  

Lista obecności radnych na sesji dnia 25 lutego 2019 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 

Za przyjęciem protokołu z IV sesji głosowało 15 radnych. 

Lista imienna głosowania 

15 ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

Protokół z V sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – Inspektora do Spraw 

Obsługi Rady Miejskiej oraz Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji  

i Promocji. 

 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

 



5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Przed rozpoczęciem sprawozdania burmistrza głos zabrał Poseł na Sejm RP Bogdan 

Latosiński, który złożył gratulacje burmistrzowi i radnym, którzy zostali wybrani na kadencję 

2018 -2023. 

  Na początku sprawozdania burmistrz poinformował, że dobiegły końca wybory 

sołtysów i rad sołeckich we wszystkich sołectwach na kadencję 2019-2024. 

Paweł Wójcik wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej i Posłem Bogdanem Latosińskim  

wręczyli podziękowania za pracę na rzecz społeczności lokalnej dla sołtysów, którzy nie 

zostali wybrani lub nie kandydowali na sołtysa. 

Burmistrz przedstawił zbiorcze wyniki wyborów, po czym wręczył zaświadczenia o wyborze 

nowo wybranym sołtysom. 

 Po wręczeniu zaświadczeń burmistrz przedstawił sprawozdanie w kilku punktach,  

i tak: 

- 28 stycznia 2019 r. – odbyło się spotkanie w Starostwie w sprawie  remontu dróg 

powiatowych na terenie Gminy, 

- 29 stycznia 2019 r. – odbyło się otwarcie Lokalnego  Centrum Wsparcia Przedsiębiorczości 

w Staszowie – nowa siedziba Lokalnej Grupy Działania „Białe Ługi”, 

- 31 stycznia 2019 r. odbyło się spotkanie w Ministerstwie Sportu i Turystyki, 

- 4 lutego 2019 r. – odbyło się spotkanie w siedzibie Towarzystwa Budownictwa Społecznego  

w Kielcach, 

- 6 lutego 2019 r. – odbyło się spotkanie ze pracownikami świetlic wiejskich w Chmielnickim 

Centrum Kultury,  

- 11 lutego 2019 r. – odbyło się spotkanie w Zakładzie Usług Komunalnych w Chmielniku  

- 12 lutego 2019 r. – odbyły się konsultacje w sprawie pozyskiwania funduszy unijnych 

- 14 lutego 2019 r. – w Chmielniku odbyło się spotkanie Rady Dyrektorów Szkół 

Zawodowych, 

- 14 lutego 2019 r. – odbyło się spotkanie z Prezydentem Kielc Bogdanem Wentą, 

- 22 lutego 2019 r. – w Chmielniku odbyła się wizyta szkoleniowa radnych gminy Chmielnik 

i radnych z Białej Rawskiej (Województwo Łódzkie), 

- 23 lutego 2019 r. – zostały przeprowadzone w Szkole Podstawowej w Chmielniku  

II Mistrzostwa Powiatu Kieleckiego Szkół Podstawowych w Warcabach Klasycznych. 

W zakresie inwestycji gminnych, Burmistrz poinformował, że  

- 1.02.2019 r. ogłoszono zapytanie cenowe na realizację zadania pn. „Wyczyszczenie 

zbiornika wodnego „Andrzejówka”. Jedenastego lutego br. nastąpiło otwarcie ofert. Wpłynęło 

7 ofert. Najtańsza z firmy o nazwie: Roboty Budowlane Zdzisław Obara, Tuczępy, na kwotę: 

124 230,00 zł. Tego samego dnia nastąpiło otwarcie ofert, które zostały złożone do 

prowadzonego postępowania w trybie przetargu nieograniczonego pn. „Rozbudowa budynku 

Szkoły Podstawowej w Chmielniku o salę gimnastyczną wraz z łącznikiem, zapleczem 

socjalno – technicznym oraz infrastrukturą towarzyszącą”. Wpłynęło 5 ofert. Wybrano ofertę 

złożoną przez: Konsorcjum firm: Lider: Budowlane Prace Izolacyjne Tyrała Jan z Rakowa 

Partner: EXPERT Spółka Cywilna Tyrała Jan, Lesiak Waldemar (cena 5 451 857,25 zł.)  

W dniu 20 lutego br. ogłoszono zapytanie  na wykonanie dokumentacji projektowej 

termomodernizacji budynków: Chmielnickiego Centrum Kultury, Szkoły Podstawowej 

w Chmielniku filia w Suchowoli oraz świetlicy wiejskiej w Szyszczycach.  

 Burmistrz Paweł Wójcik poinformował, że w najbliższych dniach odbędą się gminne 

obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych (1. marca), koncert z okazji Dnia 

Kobiet w Chmielnickim Centrum Kultury (3. marca). Natomiast 4. marca w Domu Kultury  

w Chmielniku  odbędą się bezpłatne szkolenia dla rolników dot. płatności bezpośrednich 

w 2019 roku. Burmistrz zaprosił mieszkańców na dzień 10 marca do Domu Kultury na 



spotkanie pn.: „Przy kawie o samorządzie”. Zostanie podsumowane 100 dni z działalności 

samorządu w kadencji 2018-2023. Stosowna informacja w tej sprawie zostanie umieszczona 

na stronie internetowej Urzędu.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu na przeprowadzenie wyborów na 

Sołtysa Sołectwa Łagiewniki. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

         ZA podjęciem uchwały V/42/2019 w sprawie rozpatrzenia protestu na przeprowadzenie 

wyborów na Sołtysa Sołectwa Łagiewniki głosowało 14 radnych.Uchwała została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

14 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

1 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

Jarosław Lotko 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/34/2019 Rady Miejskiej 

w Chmielniku z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 

ZA podjęciem uchwały V/43/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/34/2019 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0- WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu sołectwa Celiny. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 



pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

            ZA podjęciem uchwały V/44/2019 w sprawie zmiany statutu sołectwa Celiny 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0- WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 – NIEOBECNY 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu sołectwa Celiny Nowe. 
  Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

              ZA podjęciem uchwały V/45/2019 w sprawie zmiany statutu sołectwa Celiny Nowe 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0- WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Projekt uchwały został omówiony przez Katarzynę Baran – Pracownika Wydziału 

Administracji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 

  ZA podjęciem uchwały nr V/46/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jarzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/355/2017 Rady Miejskiej 

w Chmielniku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu między ulicami 

Mickiewicza i Dygasińskiego w Chmielniku. 

Projekt uchwały został omówiony przez Danutę Hanszke –Naczelnika Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska.  

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr V/47/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/355/2017 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu między ulicami 

Mickiewicza i Dygasińskiego w Chmielniku głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 – NIEOBECNY 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zrecze Małe na terenie 

Gminy Chmielnik. 

  Projekt uchwały został omówiony przez Danutę Hanszke –Naczelnika Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr V/48/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zrecze Małe 

na terenie Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15– ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 – NIEOBECNY 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 



              ZA podjęciem uchwały nr V/49/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy Chmielnik. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

             ZA podjęciem uchwały nr V/50/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej 

działki komunalnej oznaczonej nr 606/1 położonej w Sędziejowicach z przeznaczeniem 

na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki 

komunalnej. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

              ZA podjęciem uchwały nr V/51/2019 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 606/1 położonej 

w Sędziejowicach z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej do działki komunalnej głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 



Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 

Wydziału      Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

             ZA podjęciem uchwały nr V/52/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnik Gminy 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

             ZA podjęciem uchwały nr V/53/2019 w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

18. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz  określenia inkasentów i terminów płatności dla 

inkasentów. 



Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnik Gminy 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

             ZA podjęciem uchwały nr V/54/2019 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz  określenia inkasentów i terminów płatności 

dla inkasentów głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnik Gminy 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

              ZA podjęciem uchwały nr V/55/2019 w sprawie zmian budżetu na 2019 rok 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 – NIEOBECNY 

 

20. Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrał radny Jerzy Kulpiński, który zapytał o planowaną 

budowę kurzej fermy. Czy podpisy, które były zbierane przeciw budowie kurzej fermy  

w Przededworzu wystarczą, czy trzeba jeszcze kierować kolejne pisma z podpisami do 

Urzędu i czy planowane są jakieś spotkania z mieszkańcami  w tej sprawie. 

Burmistrz odpowiedział, że temat fermy był poruszany już wielokrotnie, ale poprosił  

o zabranie głosu w tej sprawie przez Danutę Hanszke – Naczelnika Wydziału Budownictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Danuta Hanszke przedstawiła dokumentację związaną z postępami prac oraz 

poinformowała zebranych, jak przebiegały konsultacje z mieszkańcami i ile podpisów 

wpłynęło do urzędu. 

Poseł na Sejm RP Bogdan Latosiński poinformował, że do Sejmu coraz częściej 

wpływają petycje i skargi na tego typu inwestycje, dlatego posłowie pracuje nad ustawą 

„antyodorową”. 



Następnie głos zabrał Jarosław Olesiński, który odniósł się do zarzutów, które zostały 

mu postawione na jednej z sesji Rady Miejskiej, kiedy pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej. Zarzuty dotyczyły działalności w MLKS „Zenit” Chmielnik.  Dodał, że na 

podstawie dokumentów uzyskanych od Prezes Zarządu MLKS „Zenit” Chmielnik sprawa 

ewentualnych nieprawidłowości z Klubie została umorzona przez prokuraturę.  

Sekretarz Gminy poinformował radnych, że  podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej, 

Burmistrz omówił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Chmielnik. Dokumenty w tej sprawie  zostały drogą elektroniczną skrzynki mailowe radnych. 

21. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania się porządku V sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad dnia 25 lutego2019 roku. 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran



 


